
Referat af til Styregruppemøde 

 

Mødedato 3/3/2025 

Sted Ungdomsskolen, Skolegade 8 

Tidspunkt Kl. 16.00 - 18.00 

Medlemmer Michael Nørgaard - Skole og Forældre 

Janni Frost Stougaard - Skole og Forældre 

Steffen Kjær (udpeget af Folkeoplysningsudvalget) – Næstformand for 

Bestyrelsen for ungeområdet 

Kristian Pilgaard - Foreningsrepræsentant 

Jane Skov Odgaard (forældrerepræsentant) – Formand for Bestyrelsen 

for ungeområdet 

Lisbeth Overgaard – Medarbejderrepræsentant og sekretær for 

styregruppen 

Charlie Christian Bang Vognsen – Repræsentant for Fælles Elevråd 

Peter Emil Højlund - Leder af fritid 

Marie Astrup – Forældre repræsentant (Ikke valgt, men frivillig) 

Jack Soleng - SSP 

Thomas Frost – Leder af CUK 

Lotte Andersen – Afdelingsleder KUI-vejledning 

Referent Lisbeth Overgaard 

Afbud Charlie Vognsen og Lotte Andersen 

 



 

Økonomi og budget Tildelt tid 15 min. Oplægsholder Thomas 

Beskrivelse/historik Ledelsen fremlægger økonomi og budget for 

ungdomsskolen 

Referat Thomas gennemgik det budget som er sendt til 

rådhuset pt. ca. underskud for 2025 på 500.000 

Beslutning/handlingspunkter Informationer, drøftelse og godkendelse 

Siden sidst Tildelt tid 20 min. Oplægsholder 

Beskrivelse/historik • Janes spørgeskemaundersøgelse? 

• Sagsfremstilling med fokus på økonomi. 

• Skater aktiviteter 

• Deltager antal til besøg på UNG-JAM 

• Fælles elevråd 

• Udviklingssamtale 

• Ungdomsskolen samarbejdspartnere i 

ungdomsringen – hvor kigger vi hen? 

• DSA undervisning 

Referat Spørgeskemaundersøgelsen sendes ud til skolerne 

i løbet af nærmeste fremtid via Feliks. 

Den frivillige forening i Skater miljøet er på vej 

gennem NASA 

Besøg Ung-Jam den 20/3 

Jane, Michael, Lisbeth, Lotte og Thomas ønsker at 

deltage 

Jane og Thomas har deltaget i en udviklingssamtale 

med skolechefen m.m.  

Thomas og Lotte deltager i LU Nordjylland på 

Slettestrand sammen med alle ungdomsskoler i 

Nordjylland 

Orientering om Modtagerklasserne som nedlægges 

i den gamle funktion og flyttes ud på skolerne pr. 

¼ 25 de to lærer overflyttes CUK 

 

Beslutning/handlingspunkter Orientering 

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

Godkendelse af dagsorden 

og referat 

Tildelt tid 5 min. Oplægsholder Thomas 

Beskrivelse/historik Dagsorden godkendt og referatet 

Referat  

Beslutning/handlingspunkter Orientering 

Ansvarlig  

 

Deadline  

 



Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

 

Status på nuværende klubber 

og aktiviteter 

Tildelt tid 15 min. Oplægsholder 

Thomas og Lisbeth 

Beskrivelse/historik Der bliver lavet et udtræk på besøgstallene for alle 

ungdomsskolens klubaktiviteter. 

Der vil også være en oversigt over de øvrige 

aktiviteter, som er afviklet over det sidste år. 

 

Juniorklubberne skal optage elever fra 3. klasse, 

som ikke længere ønsker at benytte ordinær SFO. 

Det betyder et stort personalepres. Tallene fra 

skolerne er: 

Bedsted          13 

Hannæs          23 

Hanstholm      15 

Hurup             35 

Snedsted        30 

Tingstrup        28 

 

Referat Referat og øvrige oplysninger fra Styregruppen 

sendes som link ud i Aula, for at få flere 

forhåbentlig for indblik i hvad der sker i 

Ungdomsskolen 

Beslutning/handlingspunkter Orientering 

Ansvarlig  

 

Deadline  

 



Klubber og aktiviteter efter 

1/8/2025 

Tildelt tid 40 min. Oplægsholder 

Thomas 

Beskrivelse/historik Med udgangspunkt i besøgstallene og de 

økonomiske nøgletal for Ungdomsskolen, skal 

styregruppen komme med anbefalinger til antal 

klubber og aktiviteter.  

 

På sidste møde fremlagde Jens Martin et oplæg 

med mange tematikker og aktiviteter, samt metode 

til at alle kan komme med forslag til aktiviteter.  

Med udgangspunkt i dette oplæg, har ledelsen 

lavet et forslag til antal ”UNGEHUSE” og aktiviteter, 

så der er en model til drøftelse. 

 

Der fremlægges også en mere brugervenlig 

skabelon til at beskrive aktivitetsforslag og 

didaktiske overvejelser. 

 

Referat Styregruppen besluttede at der fremover skal være 

3 faste ungehuse i: 

Hurup 

Snedsted 

Thisted 

Fremover vil der være pop-up klubber i:  

• Hannæs Hanstholm 

• Klitmøller 

• Østerild 

Hvilket betyder en trailer kører ud til byerne med 

”klubben”, der vil også være en fast adresse, som 

pt. Ikke er fundet i de 3 byer. 

Pop-up klubberne vil være en turnusordning i 

sæsonen 

 

Der var ønske om ændringer til navnet aktiviteter 

til Ungdomsaktiviteter 

 

Vedr. tematikker kommer punktet på mødet til 

næste gang, alle må gerne bidrage til 

ungdomsaktiviteter der kunne være med i den nye 

Ungdomsskole 

Der var ønske om en ny tematik  

Natur/friluftsliv  

 

Alle er meget spændte på hvad der kommer fra de 

unge efter spørgeskemaundersøgelsen 

 

Puljeklubber- ønske om nyt navn evt.  

foreningsklub 

Gode ideer ønskes! 

 



 

Punkter til næste møde Tildelt tid 5 min. Oplægsholder 

Beskrivelse/historik  

Referat Tematikker 

Rejser/ture 

Beslutning/handlingspunkter  

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

Evt. Tildelt tid 5 min. Oplægsholder 

Beskrivelse/historik  

Referat  

Beslutning/handlingspunkter  

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

Skema til ansøgning til aktivitets-og puljeklubberne 

blev godkendt 

 

Beslutning/handlingspunkter Orientering, drøftelse og beslutning 

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

Rejser og ture Tildelt tid 15 min. Oplægsholder 

Beskrivelse/historik Hvad er styregruppens anbefalinger til 

rejseaktiviteter fremover? 

 

Ungdomsskolen arrangerer i dag ture til: 

• Vigsø 

• Jesperhus 

• Flensborg 

• Skitur 

Referat Udsættes til næste gang 

Beslutning/handlingspunkter Orientering 

Ansvarlig  

 

Deadline  

 


